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Expert popsal, jak by vypadala odveta NATO: Letectvo
by zlikvidovalo Rusko za pár dnů
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Stíhací letoun české armády JAS-39 Gripen Zdroj: ČTK

Kdyby se do války mezi Ruskem a Ukrajinou zapojilo NATO, bylo by vše

vyřešené během několika dnů. To řekl v pořadu 360° na CNN Prima

NEWS bývalý generální konzul v Petrohradě Vladimír Votápek. Podle

něj je západní pomoc Ukrajině nedostatečná.

Bývalý generální konzul v Petrohradě Vladimír Votápek v pořadu

360° na CNN Prima NEWS uvedl, že ruské a ukrajinské síly jsou nyní

vyrovnané. „Rusové díky pomoci od nezápadních zemí a tomu, že se

přes jejich hranice pašují věci, které potřebují pro svůj zbrojní

průmysl, prokazují schopnost vyrábět zbraně,“ zmínil Votápek.
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Pořád se díváte?

Zpět

Ukrajinu podporuje v podstatě celý Západ. Pomoc je ale podle

Votápka nedostatečná. „Dostatečná by byla tehdy, kdyby pomohla

Ukrajincům zvítězit nebo kdybychom zapojili naše ozbrojené síly,

protože například v letectvu má NATO nad Ruskem tak zdrcující

převahu, že by bylo vymalováno během několika dnů,“ zdůraznil

Votápek s tím, že je otázka, kolik zbraní, tanků a letadel musíme

Ukrajincům dodat, aby zvítězili, a kdy jim je dodáme. „Bavíme se o

kapacitách evropského zbrojního průmyslu, který je nepochybně

větší než ten ruský,“ zdůraznil.

Podle něj je jasné, že Rusko svých původních cílů nedosáhne. „Putin

hraje o to, za jakých podmínek odejde z Ukrajiny a za jakých

podmínek dojde k příměří. To, že Rusko válku prohrává, je zjevné i

v Kremlu. Hrají o to, jestli udrží něco z okupovaných území, nebo

vůbec nic,“ sdělil Votápek s tím, že se Putin snaží se špatnými

kartami dosáhnout co nejlepšího výsledku.

Podle Votápka se Západ bojí zasáhnout vůči Rusku adekvátním

způsobem. „Někdo řekne, že Rusko je stát podporující terorismus,

jiný to vylepší tím, že v Rusku panuje režim, který je teroristický, ale

nikdo neřekne, že Rusko je teroristický stát,“ popsal Votápek a dodal,

že je to proto, že v takovém případě platí pravidlo, že se s teroristy

nevyjednává a hlavně se s nimi nevede byznys. „Mezi vyspělými

zeměmi není vůle udělat radikální řez, oddělit se od Ruska a konečně

nad ním zvítězit,“ popsal.

 

 


